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Abstract (en)
[origin: WO2021228461A1] The present invention describes an installation for coating a longitudinally (Z) running metal product of the belt type,
comprising: - a tank (B) containing said coating in liquid form, into which the metal product is dipped; - a wiping system (4) that is disposed at the
vertical outlet of the product from said tank and is intended to wipe each face of the belt-type product; - at least one ancillary device (5) that is
disposed at the outlet of the product from the wiping system in a manner facing one of the faces of the product; - a holding means (6, T) that holds
the wiping system and the ancillary device. The invention provides that the holding means comprises a securing unit (6) forming a common lateral
support for the wiping system and each ancillary device by means of multiple securing points (64, 65).

Abstract (fr)
La présente invention décrit une installation de revêtement de produit métallique (1) en défilement longitudinal (Z) de type bande, comprenant :- Un
bac (B) contenant ledit revêtement sous forme liquide dans lequel est plongé le produit métallique ;- Un système d'essorage (4) disposé en sortie
verticale du produit hors du dit bac et dédié à essorer chaque face du produit de type bande,- Au moins un dispositif annexe (5) disposé en sortie
du produit hors du système d'essorage et en vis-à-vis d'au moins une des faces du produit ;- Un moyen de maintien (6, T) maintenant le système
d'essorage et le dispositif annexe ;L'invention prévoit que le moyen de maintien comprend une unité de solidarisation (6) formant un maintien latéral
commun pour le système d'essorage et chaque dispositif annexe au moyen de multiples points de solidarisation (64, 65).
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